
4
محرم 1447    ش�ماره 3302 تير 1404   5   10  سه شنبه 
T u e 1 J u l y . 2 0 2 5 8 p a g e 

  لزوم مدیریت مصرف برق همزمان با استقرار 
هوای گرم و افزایش مصرف

عبداله��ی – تج��ارت: مدیردفتر 
مدیریت مصرف ش��رکت توزیع 
نیروی برق ش��مال استان کرمان 
از افزای��ش مص��رف برق به دلیل 
گرمت��ر ش��دن ه��وا و ض��رورت 
مدیری��ت مص��رف ب��رق بیش از 
پی��ش خبر داد.ب��ه گزارش روابط 

عمومی، حمید علیزاده با اشاره به پیش بینی تداوم گرمای هوا 
در هفته جاری، ضمن قدردانی از همراهی مش��ترکان در ایام 
گذش��ته، لزوم تداوم این همکاری در مدیریت مصرف انرژی 
را از س��وی تمامی مش��ترکین برق مورد تاکید قرار داد و  گفت: 
هم��کاری مش��ترکان می تواند م��ا را در تامین برق پایدار برای 
همه هموطنان یاری کند.مدیر دفتر مدیریت مصرف  همچنین 
با تقدیر از اداراتی که در این خصوص با صنعت برق همکاری 
کرده اند از سایر مشترکان اداری به ویژه شهرداری ها و بانک ها 
نیز درخواس��ت کرد که در این خصوص با رعایت برنامه های 
ابلاغی زمینه تامین برق پایدار را برای همین مشترکان فراهم 
کنند.علیزاده با اشاره به ضرورت اعمال برنامه مدیریت مصرف 
در بخش تجاری نیز گفت: مشترکان این بخش لازم است در 
س��اعت اوج مصرف )۱۳ تا ۱8( نس��بت به تعدیل بار سرمایشی 
و روش��نایی غیرض��روری و حذف نماده��ای پرمصرف  اقدام 
نماین��د و صنع��ت ب��رق را در تامین برق پایدار یاری دهند.مدیر 
دفتر مدیریت مصرف توزیع برق شمال استان کرمان با اشاره 
مصرف ۳ درصد از مشترکان خانگی بیش از ۲.5 برابر الگوی 
مصرف کنندگان تصریح کرد: در دو هفته پیش رو ناگزیر هستیم 
به دلیل جلوگیری از تضییع حقوق دیگر مش��ترکان نس��بت به 

محدودسازی برق آن ها اقدام کنیم.

رسیدگی به درخواست ها و مشکلات 
شهروندان 

 در راس��تای توجه به جایگاه ش��هروندان در موضوع مدیریت 
شهری و پاسخگویی به درخواست های آنان طهماسبیان  مدیر 
منطقه ۳ ش��هرداری به همراه برخی از معاونین و مس��ئولین در 
سطح محلات حضور پیدا کردند .رضایت شهروندان به واسطه 
توجه به درخواست ها در خدمات شهری و رفع مشکلات آنان 
همواره در دستور کار مدیران شهری بوده است.مدیر شهرداری 
منطقه ضمن تأکید بر فراهم کردن امکانات ش��هری مناس��ب 
در س��طح محلات منطقه گفت : حضور در بین مردم و اطلاع 
از مش��کلات آنان همواره در افزایش رضایت ش��هروندان تاثیر 
گذار بوده است.علی طهماسبیان رفع مشکلات معابر از قبیل 
آسفالت و تعریض معابر به منظور بهبود عبور و مرور  ، فضای 
س��بز و برخی موارد دیگر را از جمله موضوعات مطرح ش��ده در 
ای��ن دی��دار ه��ا عنوان کرد و ابراز امیدواری کرد با تمام توان در 

رفع مشکلات اقدامات لازم انجام بشود .

کشاورزی و دامپروری مازندران نیازمند مدرن 
شدن است

اس��تاندار مازندران کش��اورزی را س��تون اصلی اقتصاد استان 
دانس��ت و گفت: بخش کش��اورزی و دامپروری اس��تان باید 
مدرن شود.مهدی یونسی در نشست فعالان بخش کشاورزی 
مازن��دران ب��ا بی��ان اینکه دانش و پژوهش کلید مدرن س��ازی 
کش��اورزی و دامپ��روری اس��ت، افزود: مدیری��ت علمی تنها 
راه��کار مؤث��ر برای بهبود عملکرد این بخش هاس��ت و باید از 
ظرفیت علمی دانشگاهیان در حوزه های گوناگون بهره گرفت.

اس��تاندار مازندران کش��اورزی را س��تون اصلی تولید و اشتغال 
در اس��تان خواند و اظهار داش��ت: تحرک در اقتصاد کشاورزی، 
نق��ش مهم��ی در افزای��ش ثروت و ایجاد فرصت های ش��غلی 
دارد. پژوهش ه��ای علم��ی و بهره گیری از فناوری های نوین 
می تواند عملکرد کش��اورزان را به طور چش��مگیری ارتقا دهد.

وی چالش های اقتصادی اس��تان را ناش��ی از س��وءمدیریت و 
عدم اس��تفاده از متدهای علمی دانس��ت و گفت: توقف برخی 
پروژه ها نتیجه نبود نگاه کارشناس��ی و بی توجهی به مش��ارکت 

دانشگاهیان بوده است.
رس��تمی با اش��اره به بحران های آبی، خواستار ارائه طرح های 
نوین پژوهشی در حوزه آبیاری کشاورزی شد و بر لزوم شناخت 
دقی��ق ب��ازار و عرضه محصولات براس��اس نیاز مصرف کننده 
تأکی��د ک��رد.وی تصریح کرد: عرض��ه هدفمند نیازمند تحلیل 
دقیق بازار، ش��ناخت تقاضا و برنامه ریزی کارشناس��انه اس��ت؛ 
موضوعی که متأسفانه کمتر به آن توجه شده و موجب مشکلات 
عدیده ای برای کشاورزان شده است.استاندار مازندران حمایت 
از پژوهش��گران و نخب��گان علم��ی را اولویتی مهم در ارتقای 
کیفیت کشاورزی برشمرد و گفت: تمام دغدغه من، کار، تولید و 
رفاه مردم است. از هر طرح علمی که به بهبود وضع موجود کمک 
کند، در تأمین منابع مالی، زمین و بسترهای تحقیقاتی پشتیبانی 
خواهیم کرد.مقام عالی دولت در مازندران در پایان خاطرنشان 
کرد: سرمایه گذاری در دانش و پژوهش نه تنها کیفیت تولیدات 
کشاورزی را افزایش می دهد، بلکه بستری برای توسعه پایدار 

و صیانت از اراضی و منابع طبیعی فراهم می آورد.

تقویت و بهسازی شبکه برق لاهیجان باید با 
شتاب بیشتری انجام شود

فرماندار لاهیجان با تأکید بر مش��کلات مردم در فصل گرما 
و افزایش مصرف برق در شهرس��تان گفت: تقویت و بهس��ازی 
شبکه برق لاهیجان باید با شتاب بیشتری انجام شود.علیرضا 
مس��چیان در نشس��ت بررس��ی مشکلات زیرس��اختی و رفع 
ضعف های شبکه توزیع برق شهرستان لاهیجان که با حضور 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان با اشاره به 
مش��کلات ش��هروندان در فصل تابس��تان و افزایش چشمگیر 
مصرف برق اظهار کرد: تسریع در اجرای پروژه های بهسازی 

شبکه و توسعه پست های برق مورد تاکید است.

اخبار كوتاه

شهرستان 

امامزاده سید ابراهیم در مسیر تبدیل به قطب فرهنگی شهر تکمیل پروژه های مهم و کلیدی شهری با سرعت بیشتر
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج : پروژه های مهم و کلیدی شهری با سرعت 

بیشتری تکمیل و اجرایی شوند 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج، بر لزوم آینده نگری مدیریت شهری تأکید 
کرد و خواس��تار تمرکز ش��هرداری بر اجرای پروژه های مهم، تکمیل طرح های 
اولویت دار و حذف پروژه های کم اثر و غیرضروری شد. فاطمه منعمی در کمیسیون 
عمران و حمل ونقل ش��ورای ش��هر، با گرامی داش��ت یاد ش��هدا و تسلیت شهادت 
س��رداران و دانش��مندان، مردم مظلوم در جنگ تحمیلی ۱۲ روزه با اش��اره به 

شرایط خاص کشور و منطقه، بر ضرورت آینده نگری در مدیریت شهری و تصمیم گیری های عمرانی تأکید کرد. 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: در این روزها که ملت ایران با فشارها و تهدیداتی روبه روست، 
باید با نگاه راهبردی و تصمیم گیری هوش��مندانه، منابع ش��هر را در مس��یر درس��ت هدایت کنیم. شهرداری موظف 
است زیرساخت های اساسی را با اولویت توسعه دهد.  منعمی با اشاره به محدودیت منابع مالی خاطرنشان کرد: 
لازم اس��ت پروژه های مهم و کلیدی ش��هری با س��رعت بیش��تری تکمیل و اجرایی ش��وند و در مقابل، طرح هایی 
که اولویت ندارند یا اثربخش��ی کافی در زندگی ش��هروندان ندارند، از دس��تور کار حذف ش��وند تا بتوانیم منابع را به 

درستی مدیریت کنیم. 

شامی – تجارت: حجت الاسلام مختار کرمی مدیرکل اوقاف استان زنجان گفت: 
ب��ه دنب��ال نی��از این روزهای جامعه ما امامزادگان امروز تبدیل به ملجأ وپناه مردم 
شده اند. در سازمان اوقاف و امورخیریه همواره تاکید برآن است که بقاع متبرکه 
در جهت خدمتگزاری همه جانبه فرهنگی، اجتماعی پذیرای زائرین و شهروندان 
باش��د.به لطف خدای متعال اکنون امامزاده س��ید ابراهیم زنجان با تلاش همه 
همکاران بالاخص مدیریت و هیئت امنا و خادمین زحمت کش در مسیر تبدیل 
ش��دن به قطب فرهنگی ش��هر قرار گرفته اس��ت.در این بقعه مبارکه برنامه های 

ش��اخص وبا برکت وپرکیفیت واثرگذاری در مناس��بتها و مقاطع مختلف در حال اجراس��ت. مدیر کل اوقاف و امور 
خیریه استان ادامه داد: در طول سال دهها برنامه فرهنگی واجتماعی ویژه در آستان برگزار می گردد و همراهی 
و رضایتمندی شهروندان را به ویژه در مقایسه با سالهای قبل دنبال داشته است.ضمن اینکه ما به وضعیت فعلی 
برنام��ه ه��ا قان��ع نیس��تیم ام��ا به لطف خدای متعال این مکان مقدس اکن��ون حرفهای زیادی برای گفتن دارد که 
همگی حاصل تلاش خادمین این درگاه است.در ماه محرم نیز با همراهی بسیار خوب مردم وبرنامه ریزی خوب 
هیئت امنا برنامه های ش��اخصی در حال اجراس��ت و در طول دهه اول محرم س��ه موکب فرهنگی و پذیرایی که 

تقریبا به صورت شبانه روزی مستقر و مشغول خدمتگزاری به زائرین محترم هستند.

مدیرعامل شرکت گاز استان ایلام گفت: سامانه ۱۹۴ 
به صورت شبانه روزی در خدمت مردم مناطق شهری 
و روس��تایی اس��تان برای ارائه خدمات رسانی در زمینه 
های مختلف اس��ت. به گزارش روابط عمومی شرکت 
گاز اس��تان ایلام؛»محمود کش��اورز« از مردم خواست 
شماره تلفن ۱۹۴ امداد مکانیزه گاز را به خاطر بسپارند 
و در زمان بروز هرگونه حادثه، قطعی گاز و درخواست 
مش��اوره فوری مرتبط با تأسیس��ات گاز با این ش��ماره 
تماس حاصل فرمائید. وی با اش��اره به اینکه س��امانه 
۱۹۴ خدم��ات ام��داد گاز طبیعی را ارائه می دهد،اظهار 
داشت: این سامانه برای پاسخگویی به نیازهای فوری 
ش��هروندان در زمین��ه گاز طبیع��ی و همچنی��ن ارائه 
راهنمایی  های ایمنی راه اندازی شده است.  مدیرعامل 
ش��رکت گاز اس��تان با اش��اره به اینکه تمامی تماس ها 
منج��ر ب��ه اعزام عملیاتی گروه های امداد و حوادث می 

شود، تصریح کرد: پاسخگویی سریع به سوالات و رفع 
نیاز و مش��کلات و امدادرس��انی در شرایط اضطراری از 
جمله اهداف سامانه امداد و پیام ۱۹۴ شرکت گاز استان 
ایلام اس��ت. کش��اورز با بیان اینکه سامانه ۱۹۴ شرکت 
گاز استان نقش مهمی در روند خدمت رسانی سریع و 
آسان دارد، تأکید کرد: مشترکان این شرکت طی تماس 
با این سامانه بر اساس ضرورت و نوع سوال و مشکل 
خ��ود در کمتری��ن زمان و به بهترین صورت راهنمایی 
می ش��وند. مدیرعامل ش��رکت گاز استان ایلام با بیان 
اینکه بیشتر کار امداد ۱۹۴ پیشگیری از حوادث ثانویه 
و کاهش میزان تلفات اس��ت، گفت: طی س��ال گذشته 
۲۳ ه��زار و 57۰ خدم��ت از طریق س��امانه امداد ۱۹۴ 
ش��رکت گاز اس��تان ایلام به مناطق شهری و روستایی 
اس��تان ارائه ش��ده است. کشاورز افزود: قطع گاز، نشت 
گاز، جمع آوری تجهیزات، بررسی حفاری و افت فشار، 
حادثه، تس��ت کنتور و تغییر ظرفیت و تعویض کنتور و 
رگولاتور از جمله اقداماتی بوده که باعث شده گروه های 
امداد و حوادث در طول سال های گذشته اعزام شوند. 
وی با اش��اره به اینکه میانگین زمان حضور گروه های 
امداد و حوادث این شرکت در محل حادثه بین ۱۰ الی 
۱5 دقیقه اس��ت، اظهار داش��ت: مرکز امداد مکانیزه به 
صورت شبانه روز و برخط، آماده پاسخ دهی و امدادرسانی 

به تمامی هم استانی های عزیز است.

 تاج آباد- تجارت: در آستانه دهه امامت و ولایت، شرکت 
آب و فاض��لاب اس��تان مرک��زی با هم��کاری جمعی از 
فعالان فرهنگی و مذهبی، گردهمایی با عنوان »صدایی 
برای حفظ نعمت آب« برگزار کرد؛ نشستی که به گفته 
مدیرعامل محترم شرکت، آغاز مسیری نو برای مشارکت 
فرهنگ��ی جریان ه��ای دینی در مدیریت مصرف آب در 
اس��تان خواه��د بود.این گردهمایی ب��ا حضور جمعی از 
مداح��ان پرمخاطب اهل بیت)ع(، س��خنرانان مذهبی، 
فعالان فرهنگی، و مدیران و معاونان شرکت آبفا برگزار 
ش��د. در این رویداد، محور اصلی س��خنرانی ها و مباحث، 
تبیین نقش بی بدیل هیأت های مذهبی در اصلاح الگوی 
مص��رف آب ش��رب و ترویج آموزه ه��ای دینی پیرامون 
رعای��ت حق الناس در اس��تفاده از مناب��ع آبی بود.در این 
مراس��م، دکتر سعید سرآبادانی، مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب استان مرکزی، با اشاره به شرایط بحرانی منابع 
آبی و الزامات فرهنگی مدیریت مصرف، اظهار داشت:"ما 
امروز دست یاری به سمت مداحان دراز کرده ایم؛ آنان که 
صدایش��ان با دل مردم پیوند دارد. اگر قرار اس��ت مصرف 
آب اصلاح ش��ود، این تحول باید از بطن فرهنگ مردم 
بجوش��د؛ و چه بس��تری فرهنگی تر از منبر و هیأت؟"وی 
ب��ا تأکی��د ب��ر این که روضه و عزاداری باید از اس��راف به 
دور باش��د، گفت:"پوی��ش »صدایی ب��رای حفظ نعمت 
آب« به دنبال آن اس��ت که هیأت های مذهبی نه فقط 

مصرف کنن��ده، بلک��ه مروج فرهنگ مصرف صحیح آب 
باشند. پیام صرفه جویی، وقتی از زبان ذاکر اهل بیت)ع( 
ش��نیده ش��ود، اثرگذارت��ر خواهد بود."حجت الاس��لام 
والمسلمین حاج آقا ابراهیمی پور، مسئول امور فرهنگی 
و دینی ش��رکت مهندس��ی آب و فاضلاب کش��ور نیز در 
این نشس��ت با نگاهی دینی به مفهوم آب و حق الناس، 
گفت:"آیه ش��ریفه »ولا تس��رفوا« فراتر از یک توصیه 
محیط زیس��تی اس��ت؛ این یک حکم شرعی و اجتماعی 
است که باید از تریبون های مذهبی بارها یادآوری شود. 
آب، نعمت اس��ت و حفظ نعمت، وظیفه مؤمنانه."در این 
برنامه، موشن گرافی اختصاصی با موضوع »نقش هیأت 
در مدیری��ت مص��رف«و گزیده ای از بیانات  رهبر معظم 
انقلاب اسلامی پخش شد و شرکت کنندگان با استقبال 
از این رویکرد، بر ضرورت استمرار برنامه های فرهنگی 

– مذهبی در حوزه آب تأکید کردند. 

صدایی برای حفظ نعمت آب از تریبون هيأت ها  سامانه 1۹4 به صورت شبانه روزی در خدمت مردم 

   دکتر حسین عرفانی معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه 
علوم پزشکی همدان با تأکید بر نقش محوری نیروی انسانی 
در نظام س��لامت، از تلاش های صورت گرفته برای پرداخت 
معوقات، تامین مس��کن، حمایت معیش��تی، اجرای سفرهای 
رفاهی و تکریم بازنشس��تگان س��خن گفت. به گزارش وب دا 
همدان، در سال های اخیر، نگاه نظام سلامت کشور به منابع 
انسانی دچار تحولاتی بنیادین شده است. سیاست های جدید 
رفاهی وزارت بهداشت با هدف ارتقاء معیشت، افزایش انگیزه 
و حفظ کرامت کارکنان، به عنوان یکی از رویکردهای کلیدی 
دولت چهاردهم در حوزه س��لامت مطرح ش��ده اند. دانش��گاه 
علوم پزش��کی همدان نیز ب��ا رویکردی برنامه محور، اجرای 
این سیاس��ت ها را در اولویت راهبردی خود قرار داده اس��ت. 
در گفت وگوی��ی تفصیل��ی ب��ا دکتر حس��ین عرفانی، معاون 
توس��عه مدیریت و منابع دانش��گاه علوم پزشکی همدان، ابعاد 
مختلف اجرای سیاس��ت های جدید رفاهی وزارت بهداش��ت 
در ای��ن دانش��گاه م��ورد بررس��ی قرار دادیم: آق��ای دکتر به 
عنوان اولین سوال بفرمایید با توجه به بخشنامه اخیر وزارت 
بهداش��ت، نگاه کلی ش��ما به این سیاس��ت های رفاهی جدید 
چیست؟سیاس��ت های جدید رفاهی وزارت بهداش��ت، بیانگر 
یک تحول رویکردی مهم در حوزه مدیریت سرمایه انسانی 
است. ما در دانشگاه علوم پزشکی همدان معتقدیم که »کرامت 
نیروی انس��انی« باید در رأس سیاس��ت گذاری ها قرار گیرد. 
بخش��نامه اخیر وزارت بهداش��ت، نه تنها حاوی نگاه انسانی و 
اخلاق مدارانه است، بلکه از پشتیبانی کارشناسی و قانونی نیز 
برخوردار است که این موضوع، اجرای آن را ممکن و اثربخش تر 
می کند.نگاه ما به این سیاست ها، مثبت، دقیق و آینده نگرانه 
است. این رویکرد فرصتی طلایی است برای جبران بخشی از 
فشارهای معیشتی وارد بر کارکنان، به ویژه نیروهای شرکتی 
و قراردادی. ضمن آن که ما در دانش��گاه، با بیش از ۱5 هزار 
نیروی فعال و حدود 6 هزار بازنشسته، مسئولیت سنگینی در 

حفظ و ارتقاء این سرمایه انسانی 
ب��ر دوش داری��م. اعتق��اد داریم 
تنها در س��ایه احساس رضایت، 
تعلق خاطر و امنیت ش��غلی است 
که می توان از این سرمایه عظیم، 
بهتری��ن بهره ب��رداری را برای 
ارتقاء س��لامت جامعه داش��ت. 
کدام یک از برنامه های ابلاغ شده 
در ای��ن بخش��نامه را در اولویت 

اجرایی دانشگاه خود قرار داده اید؟ چرا؟اولویت ما در دانشگاه، 
پرداخت معوقات و حمایت هدفمند از گروه های آس��یب پذیر 

مانند نیروهای شرکتی و قراردادی 
است. از بهمن ماه ۱۴۰۳، پرداخت 
ماهانه کمک هزینه های رفاهی به 
ای��ن گروه ها آغاز ش��د و از ابتدای 
س��ال ۱۴۰۴، پرداخت مس��تمر و 
منظ��م آن از مح��ل درآمده��ای 
اختصاص��ی دانش��گاه ادامه دارد؛ 
اقدام��ی ک��ه تاکن��ون در کش��ور 
بی س��ابقه بوده است.در کنار این، 
احص��اء و تس��ویه معوقات گذش��ته به وی��ژه در حوزه حقوق، 
مزایا، کارانه و اضافه کار به عنوان یک مطالبه مهم کارکنان، 

به صورت ویژه در دس��تور کار ما قرار گرفته اس��ت. همچنین 
توس��عه تعاونی های مس��کن، برنامه ریزی برای حمایت های 
معیشتی و راه اندازی سامانه های الکترونیک نظیر »رفاه یار« 
نیز از جمله محورهای اجرایی مهم ماست.. در زمینه پرداخت 
معوق��ات ترمی��م حق��وق، کارانه و اضاف��ه کار همکاران، چه 
برنامه ای برای استفاده از منابع بند ج تبصره ۴ قانون بودجه 
)از مح��ل 8۰ هم��ت( دارید؟اس��تفاده از منابع بند ج تبصره ۴ 
قانون بودجه، یکی از کلیدی ترین ابزارهای ما برای تس��ویه 
معوقات حقوقی و رفاهی کارکنان است. ما از ابتدای سال، با 
تش��کیل کارگروه ویژه در حوزه توس��عه، مستندات مربوط به 
معوقات را تهیه و در سامانه »بوم« وزارت بهداشت بارگذاری 
کردیم. هماهنگی های لازم با معاونت توسعه وزارت بهداشت 
و خزانه داری کل کشور انجام شده و منتظریم تا با تخصیص 
این منابع، بخش بزرگی از مطالبات معوق همکاران پرداخت 
شود.این موضوع از دو جهت حائز اهمیت است: اول، احقاق 
حق��وق قانونی هم��کاران؛ و دوم، ایجاد رضایت مندی، ثبات 
روان��ی و ارتق��اء روحی��ه کاری در مجموعه دانش��گاه. برای 
ارتق��اء بیمه تکمیلی و کاه��ش هزینه های درمان همکاران، 
چه اقداماتی در دس��ت دارید یا برنامه ریزی کرده اید؟یکی از 
دغدغه های اساسی کارکنان، هزینه های درمانی بالا به ویژه 
در حوزه دارو و خدمات تخصصی اس��ت. ما با همکاری س��ایر 
دانش��گاه های اس��تان، در حال طراحی الگوی جدیدی از بیمه 
تکمیلی هستیم که پوشش گسترده تری داشته باشد و سهم 
پرداختی کارکنان در آن کاهش یابد.در همین راس��تا، با چند 
ش��رکت بیمه گر مذاکره کرده ایم و قرار اس��ت خدماتی شامل 
افزایش س��قف پوش��ش دارویی، درمان های خاص، خدمات 
دندانپزش��کی و پاراکلینی��ک را در قال��ب تفاهم نامه ای جامع 
ارائه دهیم. همچنین میز پاسخگویی بیمه تکمیلی در دانشگاه 
فعال ش��ده تا فرآیند رس��یدگی به شکایات و سؤالات بیمه ای 

کارکنان تسهیل شود.

حرکت به سوی ارتقای کرامت نیروی انسانی؛ 

دانشگاهعلومپزشکیپیشگامدراجرایسیاستهایرفاهیوزارتبهداشت

سه ماه سخت، اما موفقیت آمیز در فولاد مباركه
   در سه ماهه نخست سال ۱۴۰۴ که از سوی رهبر معظم انقلاب 
با نام »س��رمایه گذاری برای تولید« نام گذاری ش��د، کارکنان 
جهادگر و بلندهمت فولاد مبارکه و ش��رکت فولاد و نورد س��با 
با رکوردشکنی های متعدد، توانستند علی رغم محدودیت های 
موجود در حوزه انرژی، تمامی اهداف ش��رکت در فصل بهار را 
محقق سازند.س��عید زرندی، مدیرعامل گروه فولاد مبارکه، در 
مصاحبه با خبرنگار فولاد، ضمن قدردانی از عملکرد نیروهای 
مس��لح کش��ور در مس��یر دفاع از عزت و اقتدار ایران اسلامی و 
هوشیاری و صبوری مردم که مانع تحقق اهداف شوم دشمن 
شدند گفت: خوشبختانه باتوجه به اهداف کلان کشور در اهمیت 
حفظ سنگر تولید در سخت ترین شرایط غیور مردان جبهه صنع 
فولاد کشور در گروه فولاد مبارکه نیز دوشادوش رزمندگان در 
جبهه جنگ علیه رژیم متخاصم اسرائیل و آمریکای جنایت کار 
مردانه پای کار تولید ایستادند، پرچم تولید را در بالاترین سطح به 
اهتزاز درآوردند و تمامی اهداف برنامه ریزی شده برای سه ماهه 
نخس��ت س��ال را محقق س��اختند.وی با اشاره به دستاوردهای 
حوزه تولید گفت: اگرچه محدودیت های انرژی در سال جاری 
زودتر از موعد پیش بینی شده و از اواخر اردیبهشت ماه به شرکت 

تحمیل شد، اما در سایه الطاف الهی و با 
رکوردشکنی هایی که در ماه های نخست 
امسال حاصل شده بود، در پایان سه ماهه 
نخس��ت در بس��یاری از نواحی ش��اهد 
تحق��ق اه��داف بوده ایم.زرندی از تولید 
۲ میلیون و ۳۳5 هزار تن آهن اسفنجی 
در واحدهای احیا مس��تقیم ۱ و ۲ فولاد 
مبارکه طی سه ماهه نخست سال ۱۴۰۴ 

و تحقق ۱۰7 درصدی برنامه در این واحدها خبر داد و گفت: در 
همین بازه زمانی، تولید آهن اسفنجی در شرکت فولاد و نورد 
س��با با تحقق ۱۰6 درصدی برنامه و رش��د ۳,۹ درصدی نسبت 
به مدت مش��ابه س��ال ۱۴۰۳ به ۴۴5 هزار تن رس��یده است.به 
گفته مدیرعامل گروه فولاد مبارکه، طی سه ماه نخست سال 
جاری تولید فولاد خام در ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم 
فولاد مبارکه با تحقق ۱۰6 درصدی برنامه به ۲ میلیون و ۱6۴ 
هزار تن رس��یده اس��ت. همچنین تولید کلاف گرم در خط  نورد 
گ��رم ف��ولاد مبارکه با تحقق نزدیک ب��ه ۱۰۰ درصدی برنامه 
به یک میلیون و ۳65 هزار تن و تولید کلاف گرم در ش��رکت 

فولاد و نورد سبا با تحقق ۱۰۱ درصدی 
برنامه و رش��د ۲,۳ درصدی نس��بت به 
مدت مش��ابه س��ال قبل به ۴5۱ هزار تن 

رسیده است.
وی در ادام��ه به عملکرد کارکنان فولاد 
مبارکه در ناحیه نورد سرد اشاره و اضافه 
کرد: در سه ماهه نخست سال جاری ۴۳۲ 
ه��زار و ۲۳۰ تن انواع محصولات س��رد 
تولید شده است که این میزان تولید، تحقق ۱۰۳ درصدی برنامه 
و رشد ۲.۱ درصدی نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۳ را نشان 
می دهد.زرندی خاطرنش��ان کرد: تمامی موفقیت ها علی رغم 
محدودیت های انرژی و در س��ایه رکوردش��کنی های خطوط 
تولید در فولاد مبارکه و شرکت فولاد و نورد سبا طی فروردین 
و اردیبهش��ت ماه س��ال جاری حاصل ش��ده است، به نحوی که 
در فروردین ماه س��ه رکورد در واحدهای احیا مس��تقیم فولاد 
مبارکه، دو رکورد فولاد خام در واحد فولادسازی و ریخته گری 
مداوم فولاد مبارکه و نورد شرکت فولاد و نورد سبا و همچنین 
ی��ک رک��ورد تولی��د در خط تاندم میل نورد س��رد فولاد مبارکه 

در اردیبهش��ت ماه و س��ه رکورد تولید آهن اسفنجی در شرکت 
فولاد و نورد س��با طی ماه های فروردین، اردیبهش��ت و خرداد 
به ثبت رس��یده اس��ت.وی در بخش دیگری از س��خنان خود به 
تحقق برنامه های ش��رکت فولاد مبارکه در حوزه درآمد اش��اره 
کرد و گفت: در س��ه ماهه نخس��ت س��ال جاری درآمد حاصل از 
فروش ش��رکت معادل 8۰5 هزار میلیارد ریال رس��ید که معادل 
۱۰۰ درصدی برنامه مصوب )7۹۰ هزار میلیارد ریال( اس��ت. 
این در حالی اس��ت که درآمد فروش در مدت مش��ابه س��ال قبل 
7۳۹ هزار میلیارد ریال بوده که نش��ان دهنده رش��د ۹ درصدی 
در س��ال جاری اس��ت.به گفته مدیرعامل گروه فولاد مبارکه، 
این شرکت توانسته در سه ماهه نخست سال جاری با فروش ۲ 
میلیون و ۲۰۰ هزار تن انواع محصولات، برنامه درآمدی خود 
را محقق س��ازد. همچنین صادرات محصولات ش��رکت در این 
دوره با رش��د قابل توجهی همراه بوده و نس��بت به مدت مش��ابه 
س��ال گذش��ته، افزایش ۲۰۰ درصدی را تجربه کرده اس��ت. بر 
این اساس در سه ماهه ابتدایی امسال، ۳۲6 هزار تن محصول 
صادر ش��ده، درحالی که این رقم در مدت مش��ابه س��ال ۱۴۰۳، 

حدود ۱۱۰ هزار تن بوده است.

نگاه ما به این سیاست ها، مثبت، دقیق و آینده نگرانه 
است. این رویکرد فرصتی طلایی است برای جبران 
بخشی از فشارهای معیشتی وارد بر کارکنان، به ویژه 

نیروهای شرکتی و قراردادی. ضمن آن که ما در دانشگاه، 
با بیش از 15 هزار نیروی فعال و حدود 6 هزار بازنشسته، 
مسئولیت سنگینی در حفظ و ارتقاء این سرمایه انسانی 

بر دوش داریم


